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HIST ORY AND T HEORY OF HUMAN EXPERIMENT AT ION T HE DEC LARAT ION OF HELSINKI AND      
MODERN MEDIC AL ET HIC S  

Franz Steiner Verlag, 25.09.2007., 2007. gebunden. Book Condition: Neu. 370 S. Despite having been revised and criticised over the years, the
Declaration of Helsinki remains one of the most important and internationally known ethics codes worldwide. Yet we know relatively little about its
historical origins or about the prolonged revision process which accompanied this living documentâ. The chapters presented in this volume look at
the history and theory of human experimentation, assess the role of the Helsinki Declaration in an international context, and illustrate specific issues
about the history and practice of research ethics through a number of case studies in the United States, Asia and Europe. To this day, the
Declaration is one of the most important landmarks in human subject research which is aimed at protecting experimental subjects in society. The
current volume oEers a better and historically-informed understanding of the Declaration to ensure that the existing safeguards are not only
preserved but developed and improved in the future.Die 1964 veröEentlichte Deklaration zu Helsinki ist einer der wichtigsten und international
bekanntesten Kodizes zur Forschungsethik, dessen Entstehungsgeschichte von steter Kritik und zahlreichen Überarbeitungen begleitet wurde.
Dennoch weiß man relativ wenig über die historischen Wurzeln und Novellierungsprozesse dieses gewachsenen Dokuments der Medizingeschichte.
Bis zum heutigen Tag ist die Deklaration einer der bedeutendsten Wegweiser für die Forschung am Menschen, deren grundsätzliches Ziel es ist,
Versuchspersonen in medizinischen Experimenten zu schützen. Der Band beleuchtet Geschichte und Theorie der Experimente am Menschen,
untersucht die Rolle der Deklaration im internationalen Kontext und illustriert spezifische Themen zur Geschichte und Praxis der Forschungsethik
anhand von Fallstudien zu den USA, Asien und Europa. Außerdem geben die Studien Einblick in die Entstehungsgeschichte der Deklaration - nicht
nur um die bestehenden Standards zum Schutz von Versuchspersonen zu bewahren, sondern auch um diese zukünQig weiterzuentwickeln und zu
verbessern.Aus dem InhaltUlf...
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